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Beste raadsleden, 
 
Bedankt voor de mogelijkheid om hier te mogen inspreken. Ik zal mij eerst kort voorstellen. Mijn naam is 
Robin Goes en ik ben omgevingsmanager bij IX Zon. Samen met de Energiecoöperatie Bunnik heb ik de 
planvoorbereiding van het zonnepark gedaan en al sinds de zomer van 2020 ben ik nauw betrokken bij 
het participatieproces en de benodigde onderzoeken. Dit heeft in mijn optiek geresulteerd in een mooi 
plan en in mijn inspraakreactie wil ik graag 3 elementen toelichten:  

1. De Nieuwe Hollandse Waterlinie. 
2. Het grondwaterbeschermingsgebied. 
3. De wensen van omwonenden.  

 
Ten eerste de Nieuwe Hollandse Waterlinie. Een deel van de projectlocatie is gelegen in dit 
cultuurhistorisch waardevolle gebied. Ontwikkelingen in dit gebied zijn niet zonder meer toegestaan, er 
moet eerst getoetst worden wat de invloed is op zogeheten ‘Uitzonderlijke universele waarden’. Voor 
deze locatie is met name het strategisch landschap van belang en dan het relatief open landschap. Door 
de gekozen hoogte van de paneelopstelling van 1,70 meter en de landschappelijke randen blijft de 
bestaande vlakwerking van de betrokken percelen gehandhaafd en blijven de zichtlijnen voor 
voetgangers beperkt tot de beleving van opgaand groen waar overheen gekeken kan worden. Op basis 
hiervan heeft de provincie Utrecht geconcludeerd dat deze ontwikkeling acceptabel is. 
 
Ten tweede het grondwaterbeschermingsgebied. Net als een groot deel van Bunnik en de omliggende 
agrarische percelen ligt het zonnepark in een grondwaterbeschermingsgebied. Het is belangrijk om te 
toetsen of er risico’s zijn op uitloging van materialen en daarom hebben we een adviesbureau gevraagd 
om dit te onderzoeken. De conclusie is dat er onder normale omstandigheden geen risico is op uitloging. 
Alleen bij excessieve schade is uitloging een mogelijkheid. Om dit te voorkomen wordt het technisch 
functioneren van het zonnepark gemonitord en worden er beveiligingscamera’s geplaatst. Een incident 
zal dus snel worden opgemerkt en verholpen. In het onderzoek wordt geconcludeerd dat een zonnepark 
op deze locatie acceptabel is en de provincie Utrecht en drinkwaterbedrijf Vitens delen deze conclusie. 
 
Ten derde hebben wij de omwonenden nadrukkelijk betrokken bij het maken van het ontwerp. Hoewel 
niet iedereen staat te springen om een zonnepark ervaren wij de samenwerking als constructief en 
prettig. Voor de omwonenden is hun uitzicht van belang. Zij zien de panelen liever niet en daarom zijn er 
bijna overal 10 meter brede beplantingsranden ingetekend van 2 tot 2,5 meter hoog. En ook daarom 
hebben wij de paneelhoogte teruggebracht van 2,50 meter naar 1,70 meter. Ook is er de nadrukkelijke 
wens om geen recreatie toe te voegen en het terreinbeheer goed te borgen. Mede in samenwerking met 
de landschapscoördinator van de gemeente hebben wij bijvoorbeeld het maairegime uitgewerkt om 
overlast voor de naastgelegen agrarische percelen te voorkomen. Deze en andere afspraken willen we 
met de omwonenden borgen in een overeenkomst die we ondertekenen na de raadsvergadering van 3 
februari. 
 
Alles bij elkaar zijn wij van mening dat wij een mooi plan hebben gemaakt waarbij goed rekening is 
gehouden met de omgeving en waarmee we voldoen aan het beleid van de gemeente Bunnik. Wij hopen 
dat u hier positief over oordeelt en dat dit zonnepark een waardevolle bijdrage kan leveren aan uw 
energiedoelstellingen. 
 
Bedankt voor uw aandacht! 
 
 
 


